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Nakon nekoliko intezivnih razgovora proistekla je inicijativa da se razmislja  o iznalasku rjesenja 
vlastitog prostora za potrebe dzemata Stokholm. 
Shodno toj inicijativi  Upravni Odbor predlaze skupstini  2004 godine da se oformi Fond Vakuf  sa 
ciljem da se na taj nacin prikupe  dovoljna startna novcana sredstva na osnovu kojih bi se planirale 
dalje aktivnosti za ostvarenje toga cilja. 
Na toj skupstini usvojeno je nekoliko  odluka; 
- da se od godisnjeg finasiskog rezultata Islamske Zajednice izdvaja 20% u Fond Vakuf.    
-da se od godisnjeg finasiskog rezultata  Pokopnog Biroa izdvaja 30% u Fond Vakuf. 
-da se otvori mogucnost  svakom  clanu dzemata ali i ostalim koiji zele da postanu vakifi  sa prilogom     
u pomenuti Fond Vakuf. 
Planirano je bilo da se na taj nacin sakupe znacajnija startna novcana sredstva na osnovu kojih bi se 
na vrijeme  moglo reagovati na svaku povoljnju situaciju za rjesavanje naseg  plana za kupovinu 
vlastitog prostora. 
Redovnim pracenjem i izvjestavanjem  u vremenu od 2004 do 2009 godine doslo se do zakljucka da 
ovakav nacin ne daje skoro nikakve rezultate jer se u ovom vremenu od strane pojedinaca sakupila  
minorna suma  (122.000 kr) a od  Islamske Zajednice i Pokopnog Biroa  ( 970.000 kr). 
Tada Upravni  Odbor raspravlja i donosi odluku da se mora iznaci konkretniji i efikasniji prijedlog. 
Donesen je zakljucak  da se posalje poziv svim djematlijama sa dnevnim redom zauzimanja 
odlucnijeg i konkretnijeg stava za rjesavanje vlastitog prostora. 
Sastanak je odrzan pocetkom 2010 godine gdje je bilo dosta solidno prisustvo na kojem je zauzet 
jedinstven stav potrebnog veceg ucesca dzematlija u finasiskom i drugom pogledu.  
Upravni Odbor nakon toga izlazi na skupstinu sa sljedecim prijedlozima; 
 - da shodno poznatoj praksi uvijek jedean dio pojedinaca preuzima ulogu nosioca svakog plana 
narocito na samom pocetku proistice sljedece . 
- da se na osnovu toga predlaze da se upute blankete na izjasnjavanje svakom djematliji     sa 
otvorenom mogucnoscu i drugima da budu Nosioci Fonda Vakuf. 
- da se u blanketi predlazi izjasnjavanje za jednu od tri kategorije (20.000 kr, 30.000 kr ili 50.000 kr. ) 
- da se preuzeta obaveza po izjasnjavanju treba uplatiti u roku od dvije godine. 
- da se po zavrsetku izjasnjavanja na osnovu rezultata planiraju dalje aktivnosti  na iznalazenju 
adekvatnog rjesavanja vlastiiog prostora. 
- da se vrsi pracenje  azuriranje i mjesecno informisanje o realizaciji. 
- da se  azurirani spisak nosioca Fonda Vakuf postavi na tabli u dzematu radi podsticanja bez imalo 
namjere isticanja sto su mnogi ipak nerado prihvatili dok je nekoliko  bilo anonimni. 
Ovaj prijedlog se veoma brzo pokazao kao efikasan jer smo za kratko vrijemo imali oko 130 potpisani 
i dostavljeni blanketa uz ukupan iznos  preko 3,000.000 kr.  
Mora se posebno istaci da su svi izvrsavali svoje preuzete obaveze  dok je bilo i onih koji su izvrsili  
vece uplate ali i onih koji su to izvrsili uz znatno vece uplate u odnosu na izjasnjenje u blanketi. 
Zavrsetkom 2011 godine na racunu Fonda Vakuf nalazilo se 4,000.000 kr sto je obezbjedilo realnu 
mogucnost da se na trzistu traga za povoljnim prostorom. 
Allahovom odredbom to se i dogadja 2014 godine gdje se  na trzistu pojavljuje danasnji objekat kada  
nas dzemat aplicira za kupovinu istog. 
Fond Vakuf je do tog momenta porastao na 6,000.000 kr sto je bilo dvije trecine od cijene objekta i 
odigralo odlucujucu ulogu za mogucnost prihvatanja kupovine navedenog objekta. 
Izuzetnim angazovanjem pojedinaca u veoma kratkom vremenu je prikupljena nedostajuca jedna 
trecina od 3,000.000 kr i to od clanova naseg dzemata te u drugim dzematima Svedske kao i od  
pojedinaca. 
Hvala Allahu na uspjesno zavrsenoj kupovini objekta i svim vakifima na njihovom ucescu i 
nesebicnom odricanju nadajuci se da su postigli Allhovo zadovoljstvo. 
Na veliko zadovoljstvo naseg dzemata Fond Vakuf i dalje uspjesno funkcionise gdje se trenutno na 
racunu nalazi 8,000.000 kr spremnih za naredni korak i nove planove da se otpocne sa gradnjom 
veceg prostora sto je trenutno u velikoj fazi priprema gdje ce ponovno biti potrebno novo angazovanje 
dzematlija i ostalih.  
 
 


